
Z á p i s n i c a 

zo 16. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ruskej Novej Vsi,  konaného dňa  5.12.2024 

_______________________________________________________________________  

 

 

16.  z a s a d n u t i e   

 

 

Prítomní: Podľa prezenčnej listiny 

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Určenie overovateľov 

4. Kontrola plnenia uznesení  

5. Schválenie Dodatku č. 1, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 2/2016 o nakladaní 

s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Ruská Nová 

Ves  

6. Schválenie VZN  č. 2/2024 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady  

7. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce Ruská Nová Ves na rok 2025 

8. Schválenie návrhu rozpočtu obce na rok  2025 

9. Schválenie preklenovacieho úveru na stavbu „Modernizácia MŠ v obci Ruská Nová Ves“ 

10. Schválenie zámeru predaja pozemku z dôvodu osobitného zreteľa 

11. Schválenie  predaja pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa 

12. Rôzne  

13. Diskusia 

14. Záver 

 

Overovatelia zápisnice:   Pavol Potočňák 

                                         Stanislav Seman 

                                          

Začiatok rokovania:   18.05 hod. 

Koniec rokovania:     19.30 hod.  

 

 

Priebeh  zasadnutia:  

                                     

K bodu 1) Otvorenie zasadnutia 

 

     Starosta obce p. Tibor Kollár  otvoril 16. zasadnutie OZ. Privítal poslancov obecného 

zastupiteľstva a hostí. Na začiatku rokovania boli prítomní všetci siedmi poslanci.  

 

 

K bodu  2)  Schválenie programu 

 

Poslanci schválili  program 16. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
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K bodu   3)   Určenie  overovateľov  

 

Za overovateľov zápisnice zo 16. zasadnutia OZ určil starosta  poslancov – p.  Pavla Potočňáka 

a p. Stanislava Semana. 

 

 

K bodu  4) Kontrola plnenia uznesení 

 

Starosta konštatoval, že  uznesenia sú splnené.  

 

------  

       Poslanci súhlasili s návrhom starostu obce, aby pred prerokovávaním ostatných bodov 

programu podal informáciu zúčastneným občanom. Starosta - notárska zápisnica vyhotovená 

k prevodu pozemkov na Vyšných dolinách bola právnikom odobrená, môžu byť robené ďalšie 

kroky k príprave darovacej zmluvy. P. K. informoval, že z dôvodu veľkého počtu vlastníkov 

budú pripravené asi 4 zmluvy.  

---------- 

   

K bodu  5) Schválenie Dodatku č. 1, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 2/2016 o nakladaní      

                   s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Ruská   

                   Nová Ves 

 

      Starosta informoval poslancov, že z dôvodu povinného zberu šatstva od r. 2025 bolo 

potrebné do VZN č. 2/2016 k ostatným druhom separovaného odpadu  doplniť  šatstvo. 

Poslanci  Dodatok č. 1, ktorým  sa mení a dopĺňa VZN č. 2/2016 o nakladaní      

s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Ruská Nová Ves 

schválili. 

 

K bodu  6)  Schválenie VZN  č. 2/2024 o miestnych daniach a miestnom poplatku za  

                   komunálne odpady a drobné stavebné odpady  

 

       Starosta informoval, že síce mechanicko-biologická úprava odpadu bola odložená, no  

poplatky za uloženie odpadu na skládkach boli zvýšené. Po prepočte vychádza poplatok za 

vývoz kom. odpadu na 25,- Eur/osobu. 

Poslanci schválili VZN č. 2/2024 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady. 

 

K bodu  7)  Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce Ruská Nová Ves 

                    na rok 2025 

8) Schválenie návrhu rozpočtu obce na rok  2025 

       Hlavný kontrolór Ing. Marchevský uviedol, že rozpočet bol  vypracovaný podľa 

dostupných informácií, bola daná nejaká prognóza podielových daní. K zostavenému  
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rozpočtu na r. 2025 nemá výhrady a odporúča ho schváliť, taktiež odporúča schváliť rozpočet 

na r. 2026-2027, ktorý je iba orientačný. Podal informáciu k financovaniu materských škôl – 

do konca roka financujú obce. Doteraz boli všetky prostriedky v podielových daniach, od 1. 

januára 2025 budú obciam poskytované  normatívy. 

 

K bodu  9) Schválenie preklenovacieho úveru na stavbu „Modernizácia MŠ v obci 

                  Ruská Nová Ves“ 

 

     Starosta informoval, že 70 % platieb ide zálohovými platbami, 30 % má v zálohách 

vyplatiť obec, po konečnom vyúčtovaní budú 30 % ministerstvom obci vyplatené. Na otázku 

poslanca p. Semana, na akú dobu bude úver poskytnutý, odpovedal starosta – po ukončení 

stavby budú peniaze vrátené. 

 

 

K bodu  -  10)  Schválenie zámeru predaja pozemku z dôvodu osobitného zreteľa 

       Poslanci schválili zámer predaja pozemku p. J. S. 

 

K bodu  11)  Schválenie  predaja pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa 

       Poslanci v nadväznosti na schválené zámery  na zasadnutí OZ dňa 30.10.2024 schválili  

prevod pozemkov KNC 2188/24 a   KNC 1965/43. 

 

K bodu  12) Rôzne  

V tomto bode starosta informoval: 

a) navrhol odmeny všetkým poslancom po dvesto eur  a kontrolórovi tristo eur. Poslanci 

nemali pripomienky a návrh starostu schválili. 

b) je potrebné dohodnúť termín konania Hradného dňa  v r. 2025. Bude  to náročná akcia  na 

prípravu. Po spoločnom zvažovaní vybrali termín konania akcie 28.6.2025. 

c) obec bola požiadaná gr.-katolíckou farnosťou o poskytnutie príspevku na rekonštrukciu 

sakrálnych predmetov v chráme (poslanec Mgr. Ňachaj mal k textu žiadosti pripomienku, 

nakoľko nebola uvedená  suma. Poslanec p. Seman navrhol poskytnúť  tisícpäťsto eur, 

poslanec p. Guľaš navrhol  dvetisíc Eur. Napokon poslanci súhlasili s príspevkom pre gr.-kat. 

farnosť vo výške dvetisíc eur. 

Starosta pri prerokovávaní tejto žiadosti uviedol, že gr.-kat. farnosť bola ešte začiatkom  

septembra požiadaná o súhlas k zriadeniu vecného bremena v súvislosti so stavbou 

kanalizácie. Dodnes nie je z ich strany pripravená zmluva. Má to byť vecné bremeno za 

odplatu. Poslanca p. Ištvana zaujímalo, kto určuje výšku za zriadenie vecného bremena. 

Starosta – gr.-kat. arcibiskupstvo. 
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d) firma Jaruj, s. r. o., ktorá má v prenájme priestory pohostinstva, zaslala emailom 

oznámenie o zmene konateľa. Poslanci navrhli starostovi vyzvať konateľa na doloženie 

dokladov a dohodnúť osobné stretnutie, aby sa zistilo, či nový konateľ bude akceptovať 

zmluvné podmienky (momentálne veci nefungujú dobre). 

e) v sobotu sú trhy – okolo 11.30 hod. je potrebné začať s prípravou priestoru  

 

K bodu  13)  Diskusia 

V diskusii vystúpili:  

a) poslanec p. Seman: 

. zaujímal sa ohľadom výšky úveru na vodovod (starosta – ide o vodovod na Stavenec 

a vodovod a kanál ku škôlke ) 

b) poslanec p. Mgr. Ňachaj: 

. ako je to s financiami pre futbalový klub 

. či boli urobené rigoly (starosta – bol urobený jeden rigol, odpozoruje sa či bude potrebné 

robiť ešte jeden) 

. bolo by možné zdrsniť asfalt na Kovaľňu? (starosta – komunikoval s Euroviou, že zdrsnenie 

by spôsobilo poškodenie asfaltu, do dvoch rokov by bolo po asfalte)  

c) poslanec p. Ištvan: 

. na budúci rok bude futbalový klub potrebovať viac prostriedkov nakoľko futbalový zväz 

navyšuje poplatky 

. má obec nejaké informácie k ceste? (starosta – nemáme, Rada partnerstva bude zasadať až 

v 2/2025, máme podané viaceré žiadosti, no nemáme výstupy) 

. výstavba vodovodu smerom na Stavenec - kedy bude robený prepych (starosta – v najbližšej 

dobe, vyskytol sa technický problém) 

d) poslanec p. Guľaš: 

. vyše Košariska sú v poli vysypané štyri kopy stavebného odpadu 

e) poslanec p. Hirko: 

. uvažuje, či by na zdrsnenie cesty na Kovaľňu  nepomohol nejaký nástrek  

 

 

K bodu 14)   Záver 

 

Všetky body programu 16. zasadnutia obecného zastupiteľstva boli prerokované. Starosta 

poprial prítomným pekné Vianoce a ukončil rokovanie OZ.      

 

 

 

Starosta obce:   Tibor Kollár                                                     ................................................ 

 

Overovatelia :   Pavol Potočňák                                                ................................................ 

   

                          Stanislav Seman                                              ................................................ 

 



 

 


